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§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Yvonne Wendt justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 15 april kl 9:45. Protokollet e-postas till 

medlemmarna inför justering.  

 

§ 3. Besök av Birgitta Charlez, enhetschef Enheten för 

biståndsbedömning  
Birgitta Charlez informerade om Enheten för biståndsbedömnings organisation samt hur 

handläggningen vid biståndsbedömningen i ett ärende går till. Pensionärsrådet framhåller 

betydelsen av att det finns ett kommunalt alternativ vid val av hemtjänstutförare.  

 

§ 4.  Föregående sammanträdesprotokoll 2012-04-10 
Inga synpunkter framkom på föregående sammanträdesprotokoll, protokollet läggs till 

handlingarna. 

 

§ 5.  Ärenden till stadsdelsnämnden 2012-05-24 

 Stadsdelsnämndens Tertialrapport 1 
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Pensionärsrådet hyser oro för stadsdelens ekonomiska resultat vilket kan komma att 

innebära att all kommunal icke-obligatorisk verksamhet läggs ner.  

 Ramavtalsuppföljning av tre utförare hemtjänst 

Pensionärsrådet har tagit del av ramavtalsuppföljningarna för Silverkattens hemtjänst, 

Aleris hemtjänst Östermalm och Atlas & Bore i Stockholm AB.  

 Patientsäkerhetsberättelser vård- och omsorgsboenden 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet om ”Patientsäkerhetsberättelser vård- och 

omsorgsboenden”.  

 Förlängning av avtal för hemtjänstinsatser nattetid och larmutryckningar 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet ” Förlängning av avtal för 

hemtjänstinsatser nattetid och larmutryckningar” 

 Kvalitets- och avtalsuppföljning Linnégårdens vård- och omsorgsboende 

Marianne Snell informerade om avtalsuppföljningen vid Linnégården och de 

fördjupade uppföljningar som skett under våren. Linnégården har under våren 2012 

genomfört flera förbättringsåtgärder. Enligt Marianne Snell krävs dock ytterligare 

åtgärder. Linnégården uppmanas att arbeta vidare med förbättringsåtgärder under 

sommaren.  

 Information om föreningsbidragen  

Förvaltningens förslag är att utbetalning av föreningsbidrag till Väntjänsten, 40 000kr 

och Frälsningsarmén Templet, 55 000 kr sker. Övriga föreningar får besked om 

utbetalning av föreningsbidrag vid stadsdelsnämndens möte i september 2012.  

 Överlåtelse av förslitna sängar på Dianagårdens vård- och omsorgsboende 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet om ”Överlåtelse av förslitna sängar på 

Dianagårdens vård- och omsorgsboende”.   

§ 8. Rapport från vård- och omsorgsboenden 

 Linnegårdens vård- och omsorgsboende - Ingrid Stockman och Ulla Löfberg 

rapporterade från förtroenderådsmöte den 8 maj. På mötet framkom att den fysiska 

miljön förbättrats på Linnégården. En Silviasyster utbildar för närvarande 

omvårdnadspersonalen i demensvård. Pensionärsrådet vill lyfta upp den palliativa 

vården som ett område för Linnégården att arbeta vidare med. 

 

 Dianagårdens vård- och omsorgsboende – Ulla Bowallius rapporterade från 

förtroenderådsmöte den 9 maj. Det finns en aktiv anhöriggrupp på Dianagården, flera 

anhöriga och boende deltog på mötet. Carina Stenbaek tillförordnad enhetschef gav 

ett positivt intryck. Trots att hörselslinga finns kan det vara svårt att höra vad som 

sägs i boendets samlingssal. Ulla Bowallius framförde att Röda Korset gärna vill 

komma till Dianagården för att hjälpa de boende att komma ut på promenad och 

högläsning. Pensionärsrådet ser positivt på att möjlighet finns att välja ett kommunalt 

boende på Östermalm.  

 

§ 9. Övriga frågor 

 Pensionärsrådet föreslår att presidiet besöker sammanträdet den 15 oktober 2012. 

Marianne Snell återkommer med besked. 

 PRO-Gärdet och PRO-Östermlam har slagits samman till en förening och heter nu 

PRO Östermalm-Gärdet. 

 På sammanträdet den 4 juni tas frågan om de Öppna träfflokalerna upp som en egen 

punkt. 
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§ 10. Nästa möte   
Nästa sammanträde är den 4 juni 2012 kl 10.00, Lokal: Värtan 

 

Sekreterare: Kerstin Kullberg 


